
 26. okt. 2018 

Skolebestyrelsesmøde d. 25. okt. kl. 18.30 – 21.00 afd. Stenstrup. 
 

Til stede:  
Louise Bekker, Annie Løvig, Gi e Skovgaard Mortensen, Jesper Christensen, Jesper Sandager, 
Mar n Søgaard, S ne Hvid eldt, Tanja Kristensen, Boel Moltrup, Jesper Lundorff, Ole Møller 
Jensen 
Afbud:  
Andreas Knudsen, Lærke Kristensen, Magnus Rummelhoff 
 

Dagsorden:  Jesper Lundorff og Tanja Kristensen /  Referat:  Ole Møller Jensen 
 
1. Formøde med ansættelsesudvalget .  

Drø else af s llingsprofil l skoleleders lling. Se bilag.  
 

Her deltog ud over skolebestyrelsen Line Skov Høst fra Børn & Unge samt 
medarbejderrepræsentanter til ansættelsesudvalget: Annette Larsen, Michael Jensen, Per Bertelsen, 
Pia Ewe Jensen og Dorthe Holm Mortensen + afdelingsleder Klaus Kolhorn 
Åben debat omkring ny skoleleders profil og input til skolelederopslag. 
Ansættelsesudvalget holder næste møde 12.11.2018, hvor jobannoncen skal udformes. 
  

2. Godkendelse af referat fra sidste møde. 
Godkendt 

3. Godkendelse af dagsorden. 
Godkendt 

4. Opfølgning fra sidste møde.   
Høringssvar indsendt. Børn og Unge har senere sendt det oprindelige høringsmateriale videre til 
byrådsbeslutning. 

5. Orientering: 
a. Formand :  

Læreres dag / personalets dag - rundstykker til personalet fra skolebestyrelsen. 
Gave fra skolebestyrelsen til Pia Nørgaard 

b. Elevråd:  
 Afbud fra elever pga. brobygning og praktik  

c. Medarbejdere:  
 Pia Nørgaard og Jette Kjærsgaard stoppet i Kirkeby. Personalet  skal lige finde ind i en ny 
arbejdsgang og ny rytme. 
Sofie Rømer Ejegod ansat som lærer i stedet for Jette. 
Manja Feldt ansat som pædagog i SFO fordi Klaus går op i ledelsestid. 
Næsehorn opstillet i Kirkeby pga. læsning af “Otto er et næsehorn” og kulturnat 
Matematikkens Dag på hele skolen 15.11.2018 

d. Ledelsen:  
Positiv reaktion på medarbejdernes dag 
Skoleblad - deadline 16.11. - Skolebestyrelsens medlemmer opfordres til at komme med 
bidrag. 



 26. okt. 2018 

Kommunale besparelser på vej. Vi  forventer, at skolen rammes - men vi ved endnu intet 
konkret. 
Jesper Lundorff fortæller, at han stopper, fordi han har mulighed for at gå pension - ikke 
fordi han er træt af arbejdet. 

e. Øvrige:  
 Intet 

6. Ansættelsesudvalg - hvem deltager fra skolebestyrelsen? 

Tanja, Gitte, Annie, Martin (hvis det er muligt i forhold til arbejde) 

7. 9AB gå-byen-tilladelse 

Skolebestyrelsen siger ja til, at 9AB må gå i byen i spisepausen ud fra de beskrevne rammer i 

elevernes brev. 9AB’s henvendelse har været drøftet på afdelingsmøde i udskolingen. Team 9AB 

bakker op omkring aftalen. 

Team 9AB og Ole aftaler konkrete rammer for gå-i-byen-ordningen med eleverne i 9AB - også 

omkring konsekvenser, hvis aftalen ikke overholdes. Aftalen forventes at træde i kraft mandag 

12.11.2018. 

 

8. Issø-skolens principper.  

Gennemgang af eksisterende principper mhp. en a laring om de skal revideres eller fastholdes.  
5 Bilag vedhæ et. 
 

Skole-hjem-samarbejde mangler en dato for hvornår princippet er blevet revideret. 

 

9. Budgetopfølgning efter 3. kvartal.  

Orientering v/ Jesper Lundorff 
 

Forventet underskud 2018 er 350.000 kr. på skoledelen, hvilket er et bedre resultat end ved 

budgetopfølgningen efter 2. kvartal - bl.a. pga. forskellige refusionsbeløb. 

Underskuddet skyldes primært langtidssygemeldinger, opsigelser og fratrædelser. 

SFO’en forventer, at 2018 ender med at gå i nul. 

10. Skolefotografering.  

På opfordring fra 0. årg. ønskes en drø else af hvilket firma, der skal stå for skolefotografering. 
 

På nogle klassetrin er elever fotograferet med solen i øjnene (indskolingen). Ole har møde med 

fotografen i november 2018, hvor vi aftaler vilkår. Fotoresultatet skal være bedre i 2019. 

NB! Det er ikke portrætfoto, men skolefoto. Man kan derfor ikke forvente samme kvalitet, som hvis 

man selv opsøger en fotograf. Det skal forældre informeres bedre om. 

11. Evt.  

Trafikforhold?  

Hvordan kan man påvirke myndighederne, f.eks. omkring etablering af fodgængerovergang ved 

skolen og ved købmand Lotte i Kirkeby? Der har været arbejdet på sagen før i den tidligere 

skolebestyrelse, men den nuværende skolebestyrelse kan beslutte at tage problematikken op igen.  


